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§ 1. Val av protokolljusterare 
Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Ulla Bowallius justerar dagens protokoll. 

 

§ 2.  Tid för protokolljustering 
Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 19 oktober kl. 10.00. Protokollet e-

postas till medlemmarna inför justering.  

 

§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2011-09-19 
Inga synpunkter på föregående sammanträdesprotokoll, protokollet läggs till handlingarna.  

 

§ 4. Besök av presidiet  
Stadsdelsnämndens ordförande Johan Sjölin (M) och stadsdelsdirektör Göran Månsson 

besökte sammanträdet. Vice ordförande Stefan Nilsson (MP) var inbjuden men närvarade 

inte. Pensionärsrådet hade förberett ett antal frågor – se bilaga.  

 

- Kriterier för och information om förtur till trygghetsboende delades ut på samman-

trädet. Det är viktigt att ställa sig i bostadsförmedlingens kö då det är kötiden som 
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räknas vid förmedling av en lägenhet. Flytten till Rio trygghetsboende har försenats 

på grund av fuktskador. Förvaltningen har haft som mål att Rios omvandling till 

trygghetsboende ska ske gradvis för att alla ska känna sig delaktiga vilket fått positiv 

effekt. 

 

- Johan Sjölin poängterade att stadsdelsnämnden ser mycket positivt på frivillig-

organisationer och volontärer. Det är viktigt att stödja dessa då de utgör ett 

komplement till nämndens egen verksamhet och bidrar med förhöjd kvalitet. 

Pensionärsrådets erfarenhet är att det är svårt att få reda på vilka som behöver stöd 

och hjälp och ser det som önskvärt att förvaltningen blir en tydligare länk.  

 

- Rioträffen och Seniorträffen har fast personal. Hälsoträffen drivs av projektmedel, 

förvaltningen har ansökt om projektpengar för 2012. Pensionärsrådet anser att det är 

mycket angeläget att träffpunkterna finns kvar vilket Johan Sjölin instämde i. Det är 

viktigt att nå ut med information om träffpunkternas och frivilligorganisationernas 

verksamhet, bland annat genom den broschyr som tagits fram.  

 

- Stadsdelsnämnden kommer att tillse att lokal finns för SPF Väntjänsts verksamhet i 

och med att dagverksamheten kommer att upphandlas under 2012. Exempelvis kan 

det villkoras i upphandlingen att en lokal ska användas till ett visst ändamål. Förvalt-

ningen kommer att se över detta när arbetet med förfrågningsunderlaget påbörjas.  

 

- När det gäller bänkar och underlag vid Uteträffen så kommer Parkmiljögruppen att 

tillse att det åtgärdas snarast. Johan Sjölin kommer att kontakta dem för att påminna 

om detta samt ta upp att plaskdammen i Tessinparken behöver vara klar till 

sommaren 2012. När det gäller annonsering om Uteträffen i lokalpressen kommer 

detta att ske i månadsannonsen för november.  

 

- Trafikkontoret har ansvar för gatorna och belysningen, förvaltningen ansvarar för 

parkerna. Johan Sjölin informerade om att när det gäller halkbekämpning är staden, 

mot bakgrund av de senaste snörika vintrarna, väl förberedd. Även kraven på att 

fastighetsägarna ska skotta taken har ökat de senaste åren. Belysningen ses över, 

exempelvis har belysningen i Humlegården förbättrats.  

 

- Johan Sjölin har vidarebefordrat frågan om bussens framkomlighet till trafikkontoret 

och SL. Om bussens sträckning ändras är det givetvis viktigt att information ges om 

detta samt att åtgärder görs så bussen kommer fram. När det gäller äldrevårds-

centraler informerade Marianne Snell om att landstinget har avvecklat de som fanns 

då de blev för dyra. Önskemål om geriatriker vid husläkarmottagningarna kommer 

att framföras till landstinget. Förslag att skriva ett brev till de elva husläkarmottag-

ningarna på Östermalm för att efterhöra hur det ser ut avseende geriatriker och 

informationsöverföring i WebCare.  

 

- Pensionärsrådet framförde en fråga hur nämnden agerar när det framkommer mycket 

kritik i pressen rörande utförare som Carema Care AB. Göran Månsson informerade 

om att staden kan bryta ett avtal eller utdöma vite vid allvarliga brister vid 

verksamheterna. Förvaltningen arbetar aktivt med uppföljning samt verkar för en god 

samverkan och öppen dialog med entreprenörerna för att förebygga brister.  
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§ 5.  Ärenden till stadsdelsnämnden 2011-10-27 
Inköp samt överlåtelse av möbler vid Linnégårdens vård- och omsorgsboende –  

Muntlig information gavs vid sammanträdet då ärendet är sekretessbelagt på grund av 

pågående upphandling. Linnégården har varit verksamt som särskilt boende sedan år 1997 

då även möblerna för allmänutrymmena införskaffades. Inredningen har under årens lopp 

varit utsatt för ett omfattande slitage där en inventering påvisar att i stort sett samtliga 

möbler är slitna eller trasiga. Mot bakgrund av detta avsattes medel i budget 2011 för en 

större upprustning av inredningen. En förnyad konkurrensutsättning har tillämpats för 

inköp av nya möbler där fyra möbelföretag har lämnat anbud. Det vinnande anbudet 

uppgår till totalt 668 424 kr vilket innebär att nämnden i enlighet med delegations-

ordningen måste besluta om inköpet. Förvaltningen föreslår att de gamla möblerna som, 

trots slitage, fortfarande är brukbara överlåts till välgörande ideell verksamhet. 

 

§ 6. Rapport från vård- och omsorgsboenden 
Ulla Löfberg har besökt förtroenderådet vid Linnégårdens vård- och omsorgsboende. 

Vårdarhunden med sin skötare besökte mötet. Uppföljningen påvisade förbättringsområden 

bland annat rörande dokumentation, aktiviteter och utbildning. På mötet framkom synpunkter 

på personaltätheten, gruppchefers utbildning och massörens arbetssätt. Micasa har påbörjat 

renoveringen av de allmänna utrymmena.  

 

Yvonne Wendt har besökt förtroenderådet vid Kampementets vård- och omsorgsboende. 

Verksamheten satsar mycket på aktiviteter. Det framkom synpunkter på personalens 

språkkunskaper, bemötande, informationsöverföring mellan arbetspass och medicinska frågor 

som sår och en fraktur. Marianne Snell kommer att medverka vid nästkommande förtroende-

råd på Kampementet.  

 

Christina Harjulin har besökt förtroenderådet vid Rio vård- och omsorgsboende. Inga anhöriga 

kunde närvara. Micasa har efter ett allvarligt tillbud ersatt en dörr med automatisk öppnare 

med en skjutdörr. Verksamheten har haft en stabil bemanning under sommaren, två 

sjuksköterskor har anställts och man har arbetat med att öka utevistelsen. Förvaltningen har 

särskilt följt upp den sociala dokumentationen och verksamheten har tagit fram en kokbok 

 

§ 7. Övriga frågor 
Pensionärsrådet har varit på studiebesök på Brahems vård- och omsorgsboende. Pensionärs-

rådets intryck var att det är ett trevligt boende med mycket fin boendemiljö. Studiebesök på 

Löjtnantsgården är inbokat till den 2 november kl 10.30. Förhinder att delta anmäls till 

Hanna Markkula.  

 

Stockholmsgeriatrikens minnesmottagning är inbjuden till pensionärsrådets sammanträde i 

november. Linnégårdens vårdarhund med skötare kommer till sammanträdet i december. 

 

Senaste dag för ansökan om föreningsbidrag för 2012 är den 25 november. För ansöknings-

blanketter, kontakta Hanna Markkula alternativt registrator Ylwa Björkqvist. 

 

Pensionärsrådet efterfrågade statistik över deltagande i de öppna träffpunkterna. Detta 

sammanställs i samband med verksamhetsplan och verksamhetsberättelse. Denna statistik 

inklusive statistik för antal beslut och domar presenteras på pensionärsrådets sammanträde i 

december.  
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Ombyggnationen av Vädurens vård- och omsorgsboende har försenats. På grund av detta är 

flytten av verksamheten från Körsbärsgården framskjuten, troligen till februari 2012.   

 

KPR:s senaste protokoll från den 11 oktober 2011 medsändes utskicket av pensionärsrådets 

protokoll.  

 

§ 8. Nästa möte   
Nästa sammanträde är den 14 november 2011. Lokal: Hjorten.  

 

 

 

Sekreterare: Hanna Markkula 


